
 

 

 

Protokoll 

Hovedstyremøte nr. 19/21 

Tirsdag, 7.12 2021 

 

Til stede: 

Leder Tom Øystein Martinsen 
Nestleder Nils-Erik Haagenrud 
Medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 
Forfall 
 
 
Vararepresentanter 
 
 
 

Anniken Holtnæs 

Eivind Mjærum 

Dag Inge Bruflot 

Tom Rune Lund 

Linda Stensrud 

Renate Sjølie 

 

Hilde Charlotte Solheim  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bente Liberg 

Geir Ottesen 

Fra administrasjonen Hilde Engeland, Janne Gregersen, og Kjetil V. Johansen som 
referent. 
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Protokoll fra HS-møte nr. 18/21  
Protokollen ble formelt godkjent av Hovedstyret. 
 
 
Oppfølging etter forrige HS-møte  
Hovedstyret fulgte denne gangen ikke opp noen saker fra forrige HS-møte.  
 
 
Forslag om økning av dommerhonorar 
NKKs Hovedstyre vedtok å øke dommerhonoraret for eksteriørdommere i tråd med 
forslaget fra NSU. Nye satser vil være kr. 1680,- for dømming én dag, og kr. 2000,- for 
dømming over to dager. 
 
Det skal utbetales honorar i tråd med hvor mange dager en utstillings-ID (UTID) 
strekker seg over. Dette gjelder også for arrangementer i regi av NKKs 
medlemsklubber. 
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Bakgrunn: 
NSU har behandlet et forslag om økning av dommerhonorar og vedtatt å sende sak til 
HS for endelig vedtak. 
 
 
Søknad om medlemskap i NKK fra Raseklubb for italiensk spinone og bracco italiano 
NKKs Hovedstyre vedtok å godkjenne søknaden om medlemskap i NKK fra Raseklubb 
for italiensk spinone og bracco italiano, gjeldende fra 1.1.22. Klubbens lover 
godkjennes etter at nødvendige justeringer/endringer er gjort. 
 
Bakgrunn:  
NKKs Hovedstyre har mottatt søknad om medlemskap i NKK fra den nyopprettede 
raseklubben; Raseklubb for italiensk spinone og bracco italiano. 
 
 
Søknad om medlemskap i NKK fra Odal Hundeklubb 
NKKs Hovedstyre vedtok å godkjenne søknaden om medlemskap i NKK 
fra Odal Hundeklubb, gjeldene fra 1.1.22.  
 
Bakgrunn:  
NKKs Hovedstyre har mottatt søknad om medlemskap i NKK fra den nyopprettede 
hundeklubben; Odal Hundeklubb. 
 
 
Klubblover til godkjenning  

NKKs Hovedstyre godkjente følgende klubbers og forbunds lover uten 
kommentarer:  
 

• Norsk Shetland Sheepdog klubb  
• Horten Hundeklubb  
• Vestnes Hundeklubb  
• Norsk Tibetansk Terrier Klubb  
• Hvit Gjeterhundklubb  
• Spansk Vannhundklubb Norge  
• Norske Harehundklubbers Forbund  
• Norsk Belgisk Fårehund Klubb  
• Norsk Schæferhundklubb  

 
 
Bakgrunn:  
NKKs Hovedstyre må vurdere, og eventuelt godta nye klubblover. Som følge av 
vedtakelsen av den nye lovmalen i november 2017 er medlemsklubbene forpliktet til 
å innta den nye lovmalen i sine klubblover 
 
 
Forslag om søknad om avholdelse av EDS/WDS 
NKKs Hovedstyre tok ikke stilling til saken, og vedtok å avvente behandling. 
 
Bakgrunn:  
NSU ønsker at NKK skal se på mulighetene for å gjennomføre EDS/WDS om noen år. 
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Championatregler  
NKKs Hovedstyre vedtok å sende saken tilbake til sportshundkomiteen og 
kompetansegruppene for grundigere utredning.  
 
Bakgrunn: 
Det er gjort oppdateringer i championatreglene som må godkjennes av NKKs 
Hovedstyre. 
 
 
Dommeres anledning til å dømme uoffisielle arrangementer 
NKKs Hovedstyre vedtok at NKK skal følge FCI sitt vedtak, som tillater dommere å 
dømme på uoffisielle arrangementer, uavhengig av gren. 
 
Bakgrunn: 
NKKs administrasjon har blitt kjent med et vedtak fra FCI som bryter med NKKs 
tidligere vedtak og regelverk knyttet til dømming av uoffisielle arrangementer. NKK 
har tidligere ikke tillatt autorisert personell å dømme på arrangementer som ikke er 
terminfestet og i regi av NKKs medlemsklubber. 
 
 
NKKs engasjement og tilstedeværelse på messe 
NKKs Hovedstyre vedtok at det skal jobbes videre med å kartlegge de ulike aspektene 
ved å inngå et partnerskap med Nova Spektrum.  
 
Bakgrunn:  
NKK har blitt kontaktet av Norges Varemesse (nå Nova Spektrum - NS) angående 
muligheten for å gjenoppta Dogs4all som arrangement og hunderelatert arena. 
 
 
Avklaring av møtedatoer for HS  
Hovedstyret vedtok følgende tidsplan for avholdelse av hovedstyremøter i 2022. 
 

• Tirsdag 18. januar  

• Tirsdag 22. februar  

• Tirsdag 22. mars 

• Tirsdag 26. april  

• Tirsdag 24. mai 

• Tirsdag 21. juni 

• Tirsdag 19. juli 

• Tirsdag 23. august 

• Tirsdag 20. september 

• Tirsdag 18. oktober 

• Fredag 25. november (Vil avhenge av RS-dato) 

• Tirsdag 6. desember 
 
Bakgrunn:  
Det er ønskelig at Hovedstyret vedtar tentativ plan for avholdelse av neste års 
hovedstyremøter, slik at datoene kan holdes av i god tid. 
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Eventuelt 
Organisasjonsprosessen 
Leder av styringsgruppen som arbeider med organisasjonsprosessen i NKK, Eivind 
Mjærum, orienterte Hovedstyret om at det forberedes en informasjonssak om temaet 
som etter planen skal legges frem på et kommende hovedstyremøte. 
 
 
Klage på vedtak i NKKs jakthundkomite  
NKKs Hovedstyre vedtok å støtte NKKs jakthundkomite sin behandling og påfølgende 
vedtak. 
 
Bakgrunn: 
NKKs Hovedstyre har mottatt en klage fra Norske Dachshundklubbers forbund (NDF) 
på vedtak fattet av NKKs jakthundkomite, angående hitrening og hijakt på rev. 
 
 
Møte med Aninova og Biotail – orienteringssak 
NKKs Hovedstyre tok saken til orientering. 
 
Bakgrunn: 
NKK ønsker å se på hvilke muligheter som ligger i å samarbeide med andre aktører for 
å styrke avlsarbeidet på hund ytterligere. I den forbindelse har NKK vært i et 
innledende møte med Aninova hvor deres digitale verktøy for avl, Biotail, ble 
presentert.  
 
 
Juniorhandling 
Hovedstyret ba om en status på opprettelsen av KG for juniorhandling og ba om at 
dette kommer på plass så raskt som mulig. Jf. HS-sak 108/21 «Juniorhandling: 
Premieringer under årets NM 2021 og neste års representant for Norge på Crufts 2022 
– orienteringssak».  
 
 
 

Møtet ble avsluttet kl. 18.45. 
Neste HS-møte vil bli avholdt tirsdag 18. januar. 

 

 

 

                                          Tom Øystein Martinsen 
 
 
 
Nils-Erik Haagenrud     Eivind Mjærum 
 
 

 

Linda Stensrud 



 

                 
Anniken Holtnæs 
 

Dag Inge Bruflot 

 

 

                                               Tom Rune Lund 
 

Renate Sjølie 

 

 

Geir Ottesen  
 

Bente Liberg                       
 
 

                                               

 

 


